
I-55724

1

No. 55724*

____

Peru
and

European Union

Financing Agreement between the European Union and the Republic of Peru on the 
programme to support the fight against illicit drug trafficking and organized crime 
(with General Conditions Applicable to Financing Agreements of the European 
Community and Programme document). Lima, 31 July 2018, 14 September 2018 and 
17 September 2018

Entry into force:  26 November 2018 by notification, in accordance with article 7 
Authentic text:  Spanish
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Peru, 18 March 2019
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic Spanish text of the Agreement with 

translations into English and French are published in this volume. The annexes I and II of the Agreement are not 
published herein, in accordance with article 12 (2) of the General  Assembly Regulations to give effect to Article 102 
of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the Secretariat.

Pérou
et

Union européenne

Accord de financement entre l’Union européenne et la République du Pérou relatif au 
programme d'appui à la lutte contre le trafic illicite de drogue et la criminalité organisée 
(avec Conditions générales applicables aux accords de financement de la Communauté 
européenne et document de programme). Lima, 31 juillet 2018, 14 septembre 2018 et 
17 septembre 2018

Entrée en vigueur :  26 novembre 2018 par notification, conformément à l'article 7 
Texte authentique :  espagnol
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pérou, 18 mars 

2019
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seuls le texte authentique espagnol de l’Accord avec les 

traductions en anglais et français sont publiés dans ce volume. Les annexes I et II de l’Accord ne sont pas publiés ici, 
conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application 
de l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel que modifié, et à la pratique du Secrétariat dans le domaine des 
publications.
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